

Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

Møtetype	Styremøte	Dato	11.11.17	Neste møte:	04.12.17
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 06	Kl.:	20:30
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 1 av 3

Status: T=tilstede, / DT= delvis tilstede / F=forfall / K= kopi til info / MI = møte ikke / x= innkalt til neste møte / (x) = tilgjengelig neste møte TL=tilstede på lync						
Firma	Fork	Person	e-post	Status	Sendes	Innkalt til neste
Leder	MHD	Mathilde H. Dahl	Styret@trondjord.com	T	X	
Nestleder	KH	Kurt Holien	Styret@trondjord.com	T	X	
Kasserer	FAH	Frank Arne Hansen	Styret@trondjord.com	T	X	
Medlem	SAH	Stein Are Hansen	Styret@trondjord.com	T	X	
Sekretær	TJ	Tonje Jensen	Styret@trondjord.com	MI	X	
Medlem	PGP	Per Gunnar Pettersen	Styret@trondjord.com	T	X	
Vara m/møterett	JKR	Jørn Kjetil Rotnes	Styret@trondjord.com	T	X	
Vara	SS	Sissel Solbakken	Styret@trondjord.com	MI	X	

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	Referatsaker		
06.01	Referat fra forrige møte Ikke utsendt eller mottatt. Referat må sendes ut senest en uke etter møte. Leder skriver ut og tar med referat for signering. Neste møte (4. desember) tas alle referater for hele 2017 med for signering.	TJ MHD	
06.02	Fellesmøte med Søndre Ringvassøy - Hadde fellesmøte Onsdag 18. oktober kl 20 på Skullgammen. Se eget referat for saker og gjennomgang: (Sak 4/2017): Kommentarer: vi tar med båtførerprøven og jegerprøven som forslag til aktiviteter. Frank Arne positiv til å være med på neste fellesmøte fra bygdelaget ifht å se på samarbeid om arrangementer.	MHD	26.09.17
06.03	Sammenslåing av utviklingslagene Enstemmig vedtatt at vi ønsker å jobbe videre med å se på muligheter for sammenslåing og i alle fall tettere samarbeid. Ser det ikke som sannsynlig at det kan bli tatt opp på årsmøte før 2019. Satser på videre samarbeidssamtaler/møter i 2017. Ønske om minimum 2 samarbeidsmøter i løpet av året.		
06.04	Status oppgaver Virksomhetsplan 2017. med ansvar. Punkt 1. Oppvekstvilkår - Mathilde jobber videre med barnehagesaken. Vedtatt bygging av ny barnehage, med oppstart i 2018. Mathilde følger opp prosjektleder	MHD	01.11.17

Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	11.11.17		
Møtetype	Styremøte	kl	19.30-21.30	Neste møte:	04.12.17
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 06	Kl.:	20:30
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 2 av 3

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	for mer detaljer. - Er planlagt åpen dag på skolen i 2018. Kurt følger saken gjennom sin rolle i FAU. Utviklingslaget stiller seg positive til å bidra/komme med innspill/forslag/midler.	PGP	
	Punkt 2. Tilrettelegging boligbygging - Hvor kan det bygges, samt eksisterende tomter: - Flere interessenter på kommunal tomt inne i vågen. Ikke vedtatt hvem som får den enda (så vidt vi er informert om). Kommunen har gitt signaler om at de er positive til mer utbygging/utvidelse av byggefeltet inne i vågen.	KH	
	Punkt 3. Næringsutvikling – nye næringer? - Havbruk: • Salmar har lavdrift nå, men vil være oppe i 10 fast ansatte fra våren med base her. De ønsker å skrive langtidskontrakt ifht leie av lokaler/boliger/kai, men det er lite/ingenting tilgjengelig - Turisme – vinter/sommer: - Sendt innspill til kommunen ifht at det bygges (fundament til lavvo) på Risvikmyra og ikke var søkt om godkjenning. Byggverket er nå fjernet. -	KH SAH	April 2018
	Punkt 4. FV 65 Tiltak FV - Vindskjerm Risvikhaugen: Stein Are har snakket med representant hos Statens Vegvesen, (mr Antonsen). De gjennomførte befaring sommeren 2017 og skal innehente pris på reparasjon evt fjerning av vindskjermer. Ikke fått framdriftsplan ifht når det skjer. Stein Are følger opp våren 2018, hvis ikke aktivitet er i gang satt. - Veilys: Per-Gunnar har prøvd å få tak i de som har med saken å gjøre. Har ikke lyktes med å få kontakt enda. Jobber videre med saken. Må ha muligheter, tall og innstilling på plass til årsmøte.	PGP	04.12.17
	Punkt 5. Hjemmeside. - Få hjemmesiden opp. Per-Frank Hansen kan ta saken for 3-5000 kr. Godkjent av styret. Kurt holder dialog med Per-Frank videre. Hører også med han om det går an å få en egen mailkonto for utviklingslagets mailer. Per-Frank jobber med saken. Ny side skal være oppe til jul 2017. E-post er over på ny plattform. E-postadresser må legges inn på nytt før den er oppe å gå. Kurt følger opp med Per-Frank. - Facebookside er oppe å gå og heter «Oss i Kvalsundet». Alle i styret i utviklingslaget + utviklingslaget til Søndre Ringvassøy er administratører	KH	Hjemmeside 31.12.17 e-post 07.11.17
	Punkt 6. tiltak som utviklingslaget kan støtte - Hjertestarter. Mathilde har kontaktet skolen for å høre om det er in-	MHD	09.11.17

Referat; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

Møtetype	Styremøte	Dato	11.11.17	Neste møte:	04.12.17
Møtested	Bygdehuset	kl	19.30-21.30	Kl.:	20:30
		Møte nr	SM 06	Sted	Bygdehuset
		Ref.			

Side 3 av 3

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	<p>teressant for dem å drifte en hjertestarter hvis vi kjøper inn. De er positive, men ville vite årlige driftskostnader. Det vil være ca 1000 kr pr år i driftskostnader. Mathilde hører med Trond om det er OK. Hvis Trond sier ja, kjøper vi inn hjertestarter. Kurt sjekker pris og kjøper inn. Det skal holdes kurs, der bør 1-2 fra skolen være med</p> <ul style="list-style-type: none"> - Tilskudd: <ul style="list-style-type: none"> • Per-Gunnar har ikke fått utbetalt kostnader til blomster i blomsterkasser. Han følger selv opp med Frank-Arne • Nybyggingstilskudd ikke delt ut til Thomas/Tonje og Glenn Stian. Frank-Arne betaler ut - Benker som skolen har laget: skolen har laget 5 benker. De skal settes opp på områder i bygda for allmenn ferdsel. Benkene settes opp her: 1 på Buldersand, 1 på Gåsvær, 1 i Makkjosen, 1 ved lavvoen v Elvelivannet. 	MHD PGP FAH	04.12.17 04.12.17
06.05	<p>Aktiviteter i år</p> <p>1 årsmøte 2 rep på fellesårsmøte 9 styremøter (3 planlagt, ikke avholdt (4.12.17, 8.01.18, 29.01.18)) 2 fellesmøter andre utviklingslag (Søndre-Ringvassøy) 1 møte med Salmar (folkemøte) 1 «Snakk med ordfører» (Folkemøte) Ny hjemmeside oppe å gå før utgang av året + har oppretta facebookside</p> <p>Kurt sender innmelding fra i fjor til Mathilde. Mathilde bruker den som mal og sender til hovedstyret</p>	KH MHD	09.11.17 15.11.17
06.06	<p>Eventuelt Dekking av julebord. Inngang til julebord dekkes for styremedlemmer med partner. Regning sendes til utviklingslaget.</p>		

04.12.2017

Mathilde/ referent.

Per-Gunnar Pella

Stian-Åke Høy

Kurt Høy

Frank A Han

Mathilde Thore

